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ضرورت حضور سرمایهگذاران خارجی در حوزه توسعه زیرساختها و اسکلهها
رئیس جمهور بر ضرورت و اهمیت حضور بخش خصوصی و سرمایهگذاران خارجی در حوزه توسعه زیرساختها و اسکلهها تأکید کرد و گفت:

ایران سرمایهگذاری کنند. سرمایهگذاران خارجی نیز میتوانند در اسکلههای 

به گزارش سایت خبری پرسون، مسعود پزشکیان در جلسه بررسی آخرین وضعیت زیرساختهای حمل و نقل کشور و نیز کریدورهای منطقهای که صبح
امروز شنبه برگزار شد، پس از استماع سخنان وزیر راه و شهرسازی و دیگر مقامات ذیربط در خصوص وضعیت کریدورهای بینالمللی ریلی و جادهای
کشور، بر تسریع در اجرای کریدور مرزی با جمهوری آذربایجان و همچنین نهایی نمودن احداث کریدور شمال- جنوب تأکید کرد و گفت: با توجه به

اهمیت این مسیر در تکمیل کریدورهای منطقهای این پروژه باید هر چه سریعتر تکمیل شود.

رئیس جمهور در ادامه با اشاره توافقات حاصل شده درباره تسریع در تکمیل مسیر شلمچه-بصره در جریان سفر اخیرش به عراق، اظهار داشت: این مسیر
برای ما اهمیت فراوانی دارد و مقامات دولت عراق نیز بر تسریع در اجرا و تکمیل آن تأکید دارند؛ لذا باید همه تلاش خود را برای رفع موانع پیش روی

تکمیل این پروژه به کار بگیریم.

پزشکیان از وزارت راه خواست با همکاری سایر مسئولان مربوطه سناریوهای مطرح برای همکاری با روسیه در زمینه زیرساختهای حمل و نقل جادهای و
ریلی را نهایی کنند.

رئیس جمهور با اشاره به اهمیت کریدورهای ترانزیتی اعم از ریلی و جادهای برای کشور و تاکید سند چشمانداز بر این موضوع تصریح کرد: در حوزه حمل
و نقل اولویت ما افزایش ظرفیت اسکلهها، توسعه خطوط راهآهن و تأمین ماشینآلات سنگین راهسازی است. در خارج از حوزه حمل و نقل نیز تأمین

برق، تبادل گاز و سپس توسعه صنایع و تبادل فرآوردههای نفتی و محصولات پتروشیمی در اولویتهای بعدی قرار دارند.

پزشکیان در بخش دیگری از سخنان خود با انتقاد از کیفیت اجرای برخی مسیرهای ریلی و جادهها گفت: کیفیت مصالح به کار رفته در جادهها در برخی
مسیرها مناسب نیست و با توجه به اینکه تمرکز ما برای ترانزیت کالا در کشور از این مسیرهاست، باید کیفیت اجرای این مسیرها ارتقا یابد.

رئیس جمهور با تأکید بر ضرورت سرمایهگذاری بخش خصوصی در حوزههای حمل و نقل اظهار داشت: علاوه بر حوزههای ریلی و ساخت تجهیزات
مربوط به حمل و نقل ریلی، مثل لکوموتیو، هماکنون اسکلهها و بنادر ما هم ظرفیتهای زیادی برای فعالیت بخش خصوصی دارد و حتی سرمایهگذاران

خارجی نیز میتوانند در این حوزه فعال شوند.

در این جلسه فرزانه صادق وزیر راه و شهرسازی، با اشاره به مذاکرات این وزارتخانه با طرفهای روسی، گزارشی از آخرین وضعیت توافقات و همکاریها
با این کشور در زمینه اجرای زیرساختهای حمل و نقلی و کریدورهای منطقهای ارائه کرد.

رئیس دفتر و معاون اجرایی رئیس جمهور، رئیس سازمان برنامه و بودجه و معاون سیاسی دفتر رئیس جمهور از دیگر مقامات حاضر در این جلسه
بودند.


